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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mi az igazság a lábodi fő ldügy kapcsán?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

„A 75 százalékos árleszállítás csak a haveroknak vagy az összes magyar embernek is jár? ”

című , 2017. december 4-én elhangzott szóbeli kérdésemre adott válaszában Dr . Bitay Márton

Örs államtitkár úr azzal érvelt, hogy az általam kifogásolt árleszállításra azért került sor, mer t

a jelzett területb ő l bizonyos nagyságú erdőterületet ki kellett mérni, ezért került csökkentésre

annak értékével az NFA által felkínált földdarab . Emlékeztetésül itt is leírom, hogy 201 4

végén feltártuk, hogy a Somogy megyei Lábod határában több mint száz hektár földet kívá n

megvásárolni egy olasz gazdálkodó . Az állam azonban élt elővásárlási jogával és némi

jobbikos nyomásra, de közbelépett . A 105 hektár 135 millióért a magyar államé lett . De nem

sokáig. Az NFA 2015 végén már eladott bel ő le 41 hektár területet 51 millióért . A kiméré s

után meglévő , maradék nagyjából 60 hektártól pedig most készülnek végleg megválni . A

bökkenő csupán az, hogy a www.magyarorszag .hu hirdetménye szerint mindössze 20 millió

forintért. Tehát az állam - nagyon helyesen - nemrég megvásárolt 100 hektár földet 13 5

millióért, majd – nagyon nem helyesen, hanem felháborító módon - továbbadja két részletbe n

71 millióért . Ami az államnak jó 60 milliós ráfizetés, az valakinek ugyanekkora ajándék .

Kimért erdőterület ide vagy oda, de nehezen magyarázható, hogy ha az egyik esetben 1,244



millió forint egy hektár terület, akkor miként lehet csupán 333 ezer forintot kérni a mási k

esetben. Elfogadhatatlannak tartjuk, hogy a magyar állam ilyen mértékben veszítsen egy

üzleten .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól a következ őket :

1. Mekkora erdőterület lett kimérve a szóban forgó 135 hektáros területb ől?
2. Milyen faállomány alkotja az erd ő t?

3. Hány köbméter fa található a kimért erd őterületen?

4. Mennyire becsülik a kimért terület egy hektárjának értékét ?

5. Mi indokolja, hogy a 41 hektáros darab hektáronkénti ára még 1,244 millió forin t

volt, addig a 60 hektáros rész esetében mindössze ennek alig negyedét, 0,33 milli ó

forintot kérnek hektáronként?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . december 4 .

Tisztelettel :

Ander Balázs
Jobbik
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